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Jučer održani pregovori sindikata i Uprave 
Na početku sastanka utvrđeno je da će Poslodavac, kao i do sada, omogućiti sindikalnim 

povjerenicima i članovima sindikalnog povjerenstva da se oslobode od posla i 17. srpnja odu 

na sjednicu povjerenstva u Sesvetama. Također će osigurati prijevoz.  

Sastanak je završio na prvoj točki dnevnoga reda – povratku svih razmještenih blagajnika na 

početno stanje, prije masovnog razmještaja. Tek po uspostavi staroga stanja mogu krenuti 

razgovori o razmještaju bliže mjestima stanovanja. 

Nijedna od dvadesetak daljnjih točaka dnevnoga reda nije razmatrana jer su se pojavila 

različita tumačenja već drugoga dijela prve točke, te je predsjednik Uprave, gosp. Mario 

Crnjak, prekinuo sjednicu,  uz traženje obvezatnih uputa od resornoga ministra gosp. 

Božidara Kalmete, koji predstavlja Skupštinu Društva. 

 
 

Miješanje šefova u Sektoru za 

naplatu cestarine u djelovanje 

sindikata 
 
Dok su trajali pregovori počele su stizati 

vijesti  da na području Dalmacije pojedini 

šefovi, koji i nisu članovi sindikata, 

organiziraju potpisivanje „peticija“ za izbor 

novih sindikalnih povjerenika, valjda 

podobnih. Liste stoje na oglasnim pločama i 

traži se od radnika da ih potpisuju, što mnogi 

i čine pod pritiscima. 

Istina je, međutim malo složenija. 

Izbori i promjene sindikalnih povjerenika u 

organizacijskim jedinicama obavljaju se 

isključivo na sastancima, kojima prisustvuje 

najmanje 50% + 1 član sindikata u 

organizacijskoj jedinici, uz propisanu 

proceduru izbora i drugih elemenata. 

Ovakva „nemiješanja“ u djelovanje sindikata 

baš i ne mogu proći. 

 




